
Kort verslag
van Bijeenkomst raadsvertegenwoordiging over proces naamgeving HAL12
datum 11 december 2019
tijd 15.30 – 16.30 uur
aanwezig Nanne van Dellen, Willy van Dinther, Dorien Riswick-Keultjes, Marcel Lap, Huub Meijer 

& Natasha Schüller 

De verslagen van de eerdere bijeenkomsten zijn, na een kleine aanpassing, vastgesteld. Ook hebben de 
aanwezigen kennis genomen van de vastgestelde verslagen van de bijeenkomsten met de partners van 
HAL12 en met de initiatiefgroep Bli-jf Altied Turmac. 

Gesprek met partners
Nanne heeft gesproken met een vertegenwoordiging van de partners van de hal. Hij koppelt terug over hoe 
dit gesprek is verlopen. De partners geven aan dat wat hen betreft de naam van de hal nog open staat. 
Echter in tegenstelling tot een driekwart jaar geleden, lijkt Turmac niet langer een duurzame naam voor de 
hal. De naam HAL12 kan wat hen betreft een goed alternatief zijn. De naam HAL12 is nog steeds de 
werknaam die inmiddels wat bekendheid geniet, er zijn ook al noodzakelijke investeringen gedaan. Denk 
aan programmaboekjes etc. De oorsprong van die naam kent een historische achtergrond. Het gebouw is 
een multifunctionele hal dat in de tijd van de fabriek nummer 12 had. Wellicht is ‘Gebouw 12’ een 
alternatief? Mocht de gemeenteraad voor een nieuw proces kiezen, dan staan zij ook achter die keuze. De 
partners pleiten ervoor om in het pand en het gebied rondom de hal de historie terug te laten komen. 
Denk aan naamgeving van het plein, uitstraling interieur, een plaquette over de geschiedenis, de kunst etc. 

Vervolg
De volgende afspraken zijn gemaakt:
 Nanne informeert bij de burgemeester of hij het vervolgproces kan inbrengen in de aankomende 

presidiumvergadering. In het presidium overlegt hij of de raad geïnformeerd kan worden middels de 
verslagen van de diverse bijeenkomsten of dat het presidium de voorkeur geeft aan een informatieve 
avond voor de raad. 

 Alle deelnemers brengen hun eigen fractie op de hoogte van het doorlopen proces. 
 Er wordt een voorstel over de naamgeving voorbereid. Allereest gaat deze naar het college om 

vervolgens aan de raad voor te leggen. Hoewel dit een bevoegdheid van het college is, stelt het college 
het op prijs om de raad hierover te consulteren en te laten besluiten. 

 Nanne verzoekt de agendacommissie om aanvang januari nog een raadsvoorstel in te mogen brengen. 
Het raadsvoorstel over de naamgeving kan dan op 29 januari 2020 behandeld worden. 


